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Abstract (en)
The invention relates to a device for measuring the width of an area of vehicular use of a road, using a pressure sensor (14) embedded in the road
in the lower vicinity of the vehicular use area and connected to electrical measuring circuits (20). This sensor (1) is housed in a cylindrical tube at an
oblique angle to the direction of the road. The wall of the tube possesses recesses (8) distributed along the side remote from the vehicular surface
and the electrical measuring circuit (20) is an electrical pulse sensor. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif de mesure de largeur d'une zone de roulement sur une voie utilisant un capteur (14) sensible a la pression,
noyé dans la voie au voisinage inférieur de la zone de roulement et relié a des circuits électriques de mesure (20). Ce capteur (1) est logé dans un
tube cylindrique oblique par rapport a la direction de la voie. La paroi du tube posséde des évidements (8) distribués sur le coté opposé a la surface
de roulement et le circuit électrique de mesure (20) est un capteur d'impulsions électriques.
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